
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-18, § 19 

 

 Tid: 18 november 2008 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 25 november 2008  

  

 

Åsa Romson Torbjörn Erbe (m) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Åsa Romson (mp) vice ordförande 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Nils Ingelström (m) tjänstgörande  

Aysin Hartzell (m) tjänstgörande 

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

 

Förhinder har anmälts av ordföranden Ulla Hamilton (m), ledamöterna Daniel 

Valiollahi (m) samt av ersättarna Ulf Linder (m), Björn Gülich (m), Anders Broberg 

(kd) och Carina Paulsson (s) . 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 
 § 19 



  

Motion (2008:66) om bildandet av ett kommunalt energiutvecklingsbolag 

av Tomas Rudin (s) och Hasan Dölek (s) 

Remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 2008-011271-217  

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1 Förvaltningens svar på remissen godkänns. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

 motionen anses besvarad med vad som anges i tjänsteutlåtandet. 

 

Ärendets handling   

Miljökontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 21 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ledamöterna Torbjörn Erbe (m) och Karin Karlsbro (fp) föreslog att (se beslutet). 

 

2)  Vice ordförande Åsa Romson (mp) föreslog att miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 beslutar att delvis tillstyrka motionen samt att därutöver anföra följande: 

 

 I miljöpartiets budget för 2009 med inriktning för 2010 och 2011 aviseras 

 avsättningar från vinstmedel, ’klimatmiljarder’ just för de satsningar på 

 energiomställning och satsning på spetsteknik som motionen efterlyser. 

 

 Den el som staden använder i framtiden, som uppfyller kraven på miljömärkt el, 

 bör produceras av staden eller köpas från leverantörer som enbart producerar 

 miljömärkt el. 

 

3) Ledamöterna Eva Louise Erlandsson Slorach (s) och Stellan F Hamrin (v), 

 föreslog att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att tillstyrka motionen samt 

 att därutöver anföra följande: 

 

Förvaltningen har i sitt svar inte besvarat själva grundfrågan i motionen. Däremot 

framgår att förvaltningen är positiv till motionens intentioner.   

 

Omröstning 

Vice ordförande Åsa Romson ställde de framlagda förslagen emot varandra och 

nämnden beslutade enligt Torbjörn Erbes m.fl. förslag till beslut. 

 

Reservation 

Vice ordförande Åsa Romson (mp) reserverade sig mot beslutet med hänvisning till 

sitt eget förslag till beslut. 

 

Ledamöterna Eva Louise Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s), 

Godfrey Etyang (s) och Stellan F Hamrin (v) reserverade sig mot beslutet med 

hänvisning till Eva Louise Erlandsson Slorachs m.fl. förslag till beslut 

 



  

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


